
Fra: Petter Fotland <petter.fotland@gmail.com> 
Sendt: 5. september 2017 18:14 
Til: Postmottak Lindås 
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Hei! 

Supert om denne forespørselen kan videreformidles til ansvarlig for utbygging av fiber i 

kommunen. 

 

Vi har over lengre tid vært i kontakt med fiber-leverandører som Telenor og Altibox angående 

fiber i vårt boligfelt sentralt i Knarvik.  

 

Slik vi har forstått er det utbygd fiber i store deler av Knarvik, bortsett fra boligfeltet Klubben. 

Ingen leverandører kan tilby fiber her. Altibox sier at de har søkt Lindås kommune om å få 

grave ut for fiber i Klubben, men uten å få svar. Deres teori er at det skyldes den lille broen 

som skiller Klubben fra boligfeltet Lyngvegen/Strandvegen og manglende tillatelse fra 

kommunen.  

 

Det finnes fiber kun 50 meter unna huset vårt, men likevel helt utilgjengelig for oss.Vi hørt at 

det allerede foreligger renner og dermed mulighet til å strekke kabel i broen. Den ekstremt 

dårlige internett-forbindelsen vi har i Klubben i Knarvik går ut over vår mulighet til å utføre 

våre jobber tilstrekkelig, slik at vi må vurdere flytting om det ikke kommer fiber.  

 

Vi lurer på om det foreligger noen planer for utbygging av fiber i boligfeltet Klubben, eller 

om det finnes noen hindringer for dette? Dersom det ikke foreligger noen hindringer, er det 

noe tidsperspektiv på når dette vil bli mulig?  

 

Med vennlig hilsen 

Petter Fotland  


